
OB KONCERTIH
PEVSKIH ZBOROV

In donela
je pesem...

Za nami je še en koncert odraslih
pevskih zborov. Dotaknimo se ga kar
se da kritično, obenem pa je lahko po-
vod za ta članek in pregled glasbene
dejavnosti v naši občini.

29. marca smo torej v Notranjih Go- .
ricah držali pesti za prvi del, čez teden
dni, 5. aprila 1980 pa za drugi del in
obenem zaključno prireditev na Do-
brovi.

V roke sem vzela letošnji in Iansko-
letni koncertni list. Razlike so velike,
pomembne, marsikdaj celo bodejo v
oči, saj manjka kar nekaj pevskih zbo-
rov. In kje so, kaj je z njimi?

Če se najprej dotaknemo zborov, ki
imajo probleme z zborovodji, kateri
bodisi zaradi bolezni, bodisi zaradi
preobremenjenosti enostavno ne more-
jo voditi zbora. Vse to poskušamo ra-
zumeti. Na Zvezi kulturnih organizacij
poskušamo reševati takšne probleme s
pomočjo predsednika glasbene komisi-
je naše občine, prof. Cvetkom Budko-

vičem, kar se da pa je dragocen naš
dolgoletni sodelavec, prof. Radovan
Gobec. Obračamo pa se tudi na Zvezo
kulturnih organizacij Slovenije, oziro-
ma na Odbor za glasbeno dejavnost.
Torej možnosti za pomoč so ogromne,
kakor tudi problemi rešljivi.

Opazimo pa še nekaj, kar je dosti
bolj problematično. Tako smo to leto
pogrešili moški zbor DPD Svoboda -
Brdo, kakor tudi mešani in ženski zbor
KUD Polhov Gradec. Le-ta je imel
kvalitetno vodstvo, tov. Nadjo Založ-
nik, podobno kot moški zbor Brda, saj
jih je vodil prof. Franc Slabe. Vzrok za
tovrstni razpad je sila enostaven. Pevci
enostavno ne hodijo na vajo, dokler ne
ostane le nekaj tistih entuziastov, ki so
ponavadi tudi ustanovitelji zbora in
zborovodja sam. Vsem tem pevcem
primanjkuje le malce več kulture in
človečnosti, ki do sedaj ni še nikomur
škodovala.

Kljub vsemu pa moramo zabeležiti
tudi nekaj novitet, ki smo se jih silno
razveselili. Nikakor ne smemo mimo
mladega zborovodja Bogdana Kosma-
ča, ki je pogumno prevzel dobrovski
pevski zbor in pripomogel k zopetnemu
delovanju tega pevskega zbora.

Prav tako so nas presenetili Škofelj-
čani. Sicer njihov moški pevski zbor na
reviji to leto ni sodeloval, čeprav pri-
dno vadi, zato pa so bila tu dekleta, ki
so se to leto prvič predstavila pod vod-
stvom Mirana Klavesa in nas prav pri-
jetno presenetila.

In še zadnja noviteta, ob kateri se
bomo zadržali malo dlje časa. To je
mešani pevski zbor VII. gimnazije Vič.
Vodi jih Grega Pavlič, ki je sicer fizik in
matematik, zato pa velik ljubitelj zbo-
rovskega petja. Toliko o pevskih zbo-
rih, o njihovih težavah.

»Napredek je, in to velik. Ne smete
jemati tega kot frazo, ki bi jo lahko
uporabljali iz leta v leto. Napredek je
resničen. Poglejmo samo moški pevski
zbor z Iga, ki ga vodi Ileana de Fabri-
zio, pa pevci iz Iške vasi, pod vodstvom
Antona Glavana, ki prav tako iz leta v
leto raste. Ne pozabimo horjulčanov, ki
so kljub dolgi bolezni zborovodkinje
spravili skupaj ogromno dobre volje in
se predstavili z zelo kvalitetnim nasto-
pom. Pa gostitelji, notranjegoričani,
katerim se pozna, da so imeli v tem letu
kar nekaj nastopov. In nenazadnje še
MKZ Brezovica, katerih ime nam že
samo pove o izredni kvaliteti in napred-
ku, ki je priznana tudi v širšem merilu
in njihov zborovodja prof. Franc
Slabe.«

To in še marsikaj sta ob strokovni
oceni revije pripomnila prof. Radovan
Gobec in prof. Cvetko Budkovič.

Poleg vsega naštetega smo veseli še
nečesa. Skoraj vsak pevski zbor se je
predstavil s pesmijo, ki je bila za ušesa
poslušalcev ali skorajda nova, ali ena
izmed tistih, ki jih redkokdaj slišimo.

Skratka, čestitajmo jim tudi mi, saj si
to vsi po vrsti resnično zaslužijo.

MOJCA SUHADOLC


